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Å R S M Ø T E P R O T O K O L L 
SAK:   ØYANGEN VEL 
TID OG STED:  Ringkollstua, 16.10.21 
 
 
 
 
 

   
 AGENDA   

1 GODKJENNING AV INNKALLING OG DAGSORDEN 
ble enstemmig godkjent. 
 
 

 

2 VALG AV ORDSTYRER 
Frank Holthe ble enstemmig valgt. 
 
 

 

3 VALG AV REFERENT OG TO PERSONER TIL Å UNDERSKRIVE 
PROTOKOLL 
Sverre Moe ble valgt til referent. 
Dagny Øren og Sven Berg ble valgt til å skrive under protokollen. 
 
 

 
 
 
 

4 VALG AV TELLEKORPS 
Arne Hellum og Tron Trondsen ble valgt. 
 
 

 

5 STYRETS BERETNING 
Beretning var sendt ut til medlemmene sammen med innkallingen til 
årsmøtet. 
Frank Holthe gikk gjennom beretningen. Den ble enstemmig godkjent. 
 
 

 

6 REGNSKAP MED REVISORS KOMMENTARER 
Bangseid hadde kommentarer til regnskapets form/posteringer, men ikke til 
innholdet. 
Revisor hadde ingen kommentarer til innholdet. 
Regnskapet ble enstemmig godkjent. 
 
 

 

7 GODKJENNELSE AV AVTALE MED KJELL JOHANSEN 
Forslag til avtale fulgte med innkallingen. Sheriffen fikk hederlig omtale fra 
flere av møtedeltakerne. Forslag til avtale ble godkjent.  
 
Styret sørger for at avtalen blir undertegnet.  
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8 BUDSJETT 
Budsjettforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 

 

9 KONTINGENT 
Kontingenten var foreslått til kr.250,-. Dette ble enstemmig godkjent. 
 
 

 

10 ORIENTERING FRA VÅRE SAMARBEIDSPARTNERE 
Orienteringen fulgte med innkallingen. Den ble tatt til etterretning. 
 
 

 

11 SAKER FRA STYRET 
Vedtektene for Øyangen vel ligger på foreningens hjemmeside.  
Med innkallingen fulgte et forslag til endring av vedtektenes §3 - hvem som 
kan være medlem i ØV. Kortversjonen av forslaget er at kun å være båteier 
fjernes som kvalifikasjon for medlemskap.  
Årsmøtet var positive til endringen, men §3 henger sammen med 
vedtektenes §1 – fastsetting av foreningens virkeområde. Det ligger i dag et 
kart som viser virkeområdet på hjemmesiden, men det er ikke datert. 
 
Siden §1 og 3 må sees i sammenheng, og endring av §1 ikke var fremmet 
for årsmøtet, ble det enstemmig vedtatt å gi styret i oppdrag å fremme et 
nytt endringsforslag for årsmøtet i juni 2022. 
 
 

 

12 INNKOMNE SAKER 
Det var ikke kommet noen saker til årsmøtet. 
 
 

 

13 SPØRSMÅL TIL STYRET 
Det var ingen spørsmål til styret utover det som er referert i sakene 
ovenfor. 
 
 

 

14 VALG 
Valgkomite var ikke representert på årsmøtet. 
 
Styret 
Lene Kilsund Axelsen, Jørn Nicolaysen og Sverre Moe var på valg. 
Lene og Jørn hadde sagt ja til gjenvalg. 
Valgkomiteen foreslo Geir Aasen som nytt styremedlem etter Sverre Moe. 
Følgende styre ble enstemmig valgt: 
 
Frank Holthe 
Helge Bukkvold 
Kjersti Røgeberg 
Lene Kilsund Axelsen 
Jørn Nicolaysen 
Geir Aasen 
 
Styret fordeler oppgavene.  
 
Revisor 
Sven Berg hadde gitt melding om at han ikke ønsket gjenvalg som revisor. 
Årsmøtet takket ham for 28 års innsats! 
Til årsmøtet forelå det ingen forslag til ny revisor. På oppfordring; sa Sven 
Berg seg villig til å fortsette som revisor fram til årsmøtet i juni 2022. 
Han ble enstemmig valgt. 
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Valgkomite 
Det forelå ingen forslag til ny valgkomite. 
Årsmøtet gjenvalgte sittende valgkomite fram til årsmøtet i juni 2022: 
 
Tom Rønnes 
Kirsten Jordbræk 
Bente Skolleborg 
 
 

15 NESTE ÅRSMØTE 
Neste årsmøte er lørdag 11. juni 2022, kl.1500 på Ringkollstua. 
  

 

   
 
 
 
 
Sverre Moe 
Referent 
 
 
PROTOKOLLEN GODKJENNES MED E-POST TIL REFERENTEN – FRA:  
 
 
 
 
Dagny Øren 
 
 
 
Sven Berg 
 
E-POSTENE VEDLEGGES REFERATET 


